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Szilágyi György
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kővér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Badacsonytőrdemic lakossága tartaléklistás a Gyurcsány-, Bajnai Kormányok után az Orbán
Kormánynál is? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Tekintettel arra, hogy az idei évben 10 . alkalommal megrendezésre kerülő Badacsonytördemic i
Szürkebarát és Szürkemarha Ünnep fővédnöki tisztségét Ön tölti be, az alábbiakra szeretném
felhívni Tisztelt Miniszter Úr figyelmét.

Az igen nagy történelmi múltra visszatekintő település, a Balaton-felvidék egyik legimpozánsab b
részén helyezkedik el, turisztikai vonzereje földrajzi adottságaiból ered ően is kimagasló . A helyi
lakosok alapvet ő érdekein túl, a fentiek okán is érthetetlen, hogy a Gyurcsány — Bajnai
Kormányokhoz hasonlóan miért kezeli mostohagyermekként a „nemzeti ügyek” Kormánya is
hazánk e páratlan szépség ű vidékét .

Tájékoztatom Tisztelt Miniszter Urat arról, hogy Badacsonytőrdemic azon kevés település egyike ,
amely a Nemzeti Fejlesztési Terv, illetve az Új Széchenyi Terv területfejlesztési forrásaibó l
egyetlen forint támogatásban sem részesült . Ebből eredően az itt élők a környező, illetve
általában véve a Balaton-felvidék településeihez képes méltatlan hátrányt kénytelenek elszenvedni ,
hiszen az elmúlt évek során nemcsak a nevezett forrásoktól, hanem az azokból származtathat ó
hasznoktól, így elsősorban jelentős mértékű idegenforgalomból eredő bevételtől estek illetve esnek
el.

A település egyetlen, egykor igen kedvelt strandja, a „lábdihegyi strand” mára teljességgel az
enyészeté lett, olyannyira, hogy az idei évben az illetékesek kénytelenek voltak elhelyezn i
bejáratánál az „életveszélyes„ körülményekre figyelmeztető feliratot .



Fejlesztési tervekben és elképzelésekben ugyanakkor nincs hiány, hiszen a település újabb és újab b
pályázatokkal próbálkozik annak érdekében, hogy a saját lakossága, illetve az ide látogatók számár a
a mai kor igényeinek megfelelő körülményeket biztosítani tudja . A tények azonban azt mutatják,
hogy valami különös oknál fogva ezek az elképzelések sosem találkoznak a döntéshozó k
szándékaival. A nevezett strand felújítására benyújtott pályázat első ízben (beismerten
jogszerűtlen módon) elutasításra, majd a döntés törvénytelenségének felismerését követ ően —
jelentős költségcsökkentés mellett — tartaléklistára került . Ezzel tehát a mai napig nem
biztosítottak forrást e cél megvalósítására . Nyilvánvaló, hogy erre semmilyen ésszerű magyarázat
nem adható, hiszen mint fentebb bemutattam a kialakult — és egyébként évről évre rohamosan romló
— állapotok életveszélyesnek mondhatóak.

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat, hogy Szürkebarát és Szürkemarha Ünnep megnyitóján
milyen lelkülettel áll ezen „tartaléklistás” emberek elé, milyen sikeres jövőképet kíván nekik
felvázolni?

Mikorra várható, hogy a Kormány felismeri e település páratlan szépségét, egyedülálló
adottságait, és ehhez méltóan biztosítja, hogy az egyébként más települések számára sokszor az it t
szóban forgó célokhoz képest másodlagosnak mondható fejlesztésekre is rendelkezésre áll ó
forrásokhoz az itt él ők is hozzájuthassanak?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . augusztus 12 .

Tisztelettel :

Szilágyi György
Jobbik
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